
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 12. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 353
Vil ministeren oplyse, hvor mange ekstra pædagogisk assistent-årsværk der er kommet 
til i daginstitutionerne i perioden 2019 til 2021 udover de ekstra pædagogiske assistenter, 
som måtte forventes som følge af børnetalsudviklingen? Hvis andelen af pædagogiske 
assistenter skulle have været fastholdt siden 2019, hvor mange ekstra pædagogiske 
assistenter ville det så have krævet? Tallene bedes både anført samlet for hele landet og 
kommunalt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. august 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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